
 
Geachte heer xxx, 
 
In de mail van 3 mei j.l. geeft u aan dat u achter het gemeentelijk beleid staat om de hoeveelheid 
vrijkomend restafval terug te dringen. De wijze waarop de gemeente Goirle hieraan invulling wil 
geven stelt u ter discussie. Hierbij geeft u aan dat het nascheiden van afval de beste wijze is maar ook 
dat de kosten voor nascheiding goedkoper is dan voor bronscheiding. 
  
De gemeente heeft op dit moment gekozen voor nascheiding omdat: 

• aan de bron scheiden leidt tot bewustwording. De totale hoeveelheid huishoudelijk afval 
wordt niet minder door nascheiding. Er is geen prikkel om bijvoorbeeld anders in te kopen 
waarbij gedacht moet worden aan het voorkomen van weggooien van voedsel dat 'over de 
datum is'. 

• de kwaliteit van via nascheiding verkregen grondstoffen lager is dan bij bronscheiding. Dit 
heeft onder andere te maken dat het afval voor een groot deel uit natte fractie bestaat zoals 
gft-afval.  

• de kosten voor nascheiding op dit moment niet lager zijn dan de kosten voor bronscheiding. 
Daarnaast is er veel te weinig capaciteit om over te stappen naar alleen nascheiding. Wie 
gaat investeren in nascheidingsinstallaties. 

Goirle is niet tegen nascheiding. Het is een goed alternatief voor het huishoudelijk afval afkomstig uit 
de hoogbouw of dichtbevolkte gebieden. De ontwikkelingen omtrent nascheiding worden nauwgezet 
gevolgd. Nu gaan we van start met het optimaliseren van bronscheiding om meer grondstoffen 
opnieuw in te kunnen zetten.  
  
Bijgevoegd vindt u een artikel van IPR-NORMAG (adviesbureau) over bron- en nascheiding. 
  
Met vriendelijke groet, 
xxx     
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